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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

 

Protokół nr XXXII/2021 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

wraz z Komisją Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  

 

Posiedzenie w dniu 23 sierpnia 2021 r. 

Obrady rozpoczęto 23 sierpnia 2021 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:10 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego  

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

10. Arkadiusz Zaczyński 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego – Paweł Licznar, Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela. 
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W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Prudnik Wioleta Zator, Sekretarz 

Gminy Marek Radom, Naczelnik Mienia Gminy Dorota Szmulik,  Prezes Prudnickiego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego Mirosław Czupkiewicz, Dyrektor Techniczny 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Adam Szczepański, Główny Księgowy Zakładu 

Energetyki Cieplnej Czesław Gerus, Prezes Zakładu Usług Komunalnych Władysław 

Podróżny 

 

2. Informacje o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2020 rok miejskich spółek 

prawa handlowego: 
a) Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 

800) 
Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnych z zapytaniem czy mają pytania do obecnego 

na posiedzeniu Prezesa PTBS? 

Radny Edward Mróz zapytał o zarobki w spółce. Średni dochód przeciętnego pracownika to 

troszkę ponad 3 000 zł brutto (nie wliczając kierowników i prezesa). Zapytał czy za takie 

pieniądze ludzie w Prudniku chcą jeszcze pracować? 

Prezes PTBS Mirosław Czupkiewicz oznajmił, że spółka posiada jeden z najniższych 

poziomów wynagrodzenia. Wynika on głównie z tego, że o każdą podwyżkę spółka musi 

zwracać się do poszczególnych wspólnot, które muszą podjąć stosowne uchwały wyrażające 

zgody na podniesienie wynagrodzenia. Różnie z tym bywa, a właściciele niechętnie chcą 

podwyższać to wynagrodzenie. Są wspólnoty, które nie wyrażają zgody na podwyżki, dlatego 

poziom płac w spółce jest niski. Spółka stara się jakoś z tym radzić. Po odejściu pracownika 

na emeryturę nie został zatrudniony nowy, a jego obowiązki zostały rozdzielone na innych 

pracowników działu technicznego, którzy dzięki temu otrzymali nieco wyższe 

wynagrodzenie. Prezes przedstawił jak wygląda wynagrodzenie pracowników na 

poszczególnych stanowiskach. Oznajmił, że wynagrodzenie zwłaszcza młodszych 

pracowników nie jest za wysokie, co wzbudza strach przed tym, że będą oni podkupywani. 

Jedynymi dochodami spółki są wpłaty z czynszów, które są skalkulowane sposób 

pozwalający na ich eksploatacje i spłatę kredytu BGK. Dla spółki z każdego metra zostaje dla 

spółki około 0,50 groszy. Prezes oznajmił, że inna sytuacja jest w innych spółkach, gdzie 

taryfy zatwierdzane są np. przez Wody Polskie czy Urząd Regulacji. Tam płace są kosztem, 

więc przy budowie taryf płace są w te koszty wrzucane. W przypadku PTBS można zarządzać 

tylko tym, na co zgodzą się właściciele, a najczęściej zbiega się to ze wzrostem cen wody i 

wzrostem cen śmieci. Praktycznie co roku wzrasta taryfa ciepła. Z odgórnymi taryfami nie 

mogą dyskutować, natomiast w przypadku wynagrodzeń pracowników spółki dyskusje są 

bardzo burzliwe.  

Radny Ryszard Czeczel zapytał jak przedstawia się sytuacja z tzw. bezpieczeństwem 

gazowym?  

Prezes PTBS oznajmił, że tak naprawdę żaden budynek, w którym instancje gazowe są źle 

eksploatowane nie jest bezpieczny. Dodał jednak, że w przeciągu ostatnich kilku lat problem 

został zdiagnozowany i na dzień dzisiejszy jest dobrze: w większości budynków instalacje są 

wymienione. Przeglądy roczne spowodowały, że coraz lepszy jest stan instalacji gazowych w 

mieszkaniach, a wszelkie nieszczelności są usuwane na bieżąco.  

Radny Edward Mróz  stwierdził, że zdziwiła go informacja dotycząca inwestycji, ponieważ 

w przedłożonym druku jest zapis, że przy ul. Samuela Frankla w Prudniku jest koncepcja na 

wybudowanie mieszkań w budynkach z płaskim dachem pokrytym papą. Wyraził zdanie, że 

na dzień dzisiejszy odchodzi się od wykańczania budynków papą. Zapytał skąd taki pomysł?   

Prezes PTBS oznajmił, że plan zagospodarowania przestrzennego w tym miejscu dopuszcza 

w wyższych budynkach tego typu dachy płaskie. 
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Radny Edward Mróz  oznajmił, że rozumie, że jest taka możliwość, jednak przy złym 

wykonaniu może dochodzić do przecieków, które cały czas trzeba będzie naprawiać.  

Prezes PTBS wyjaśnił, że każde pokrycie dachowe może się rozstrzelnić.  

Radny Josel Czerniak wyraził zdanie, że nie rozumie dyskusji na temat wspólnot 

mieszkaniowych. Stwierdził, że PTBS jako zarządca powinien zapewnić najemcom godne 

warunki mieszkaniowe, gdyż to jest obowiązek zarządcy. Ma tu na myśli zapewnienie 

bezpiecznych instalacji czy odpowiedni sposób ogrzewania mieszkania. 

Prezes PTBS wyjaśnił, że rolą zarządcy jest dbałość o część wspólną budynków, natomiast 

każdy lokator/właściciel musi zadbać o swoje mieszkanie. Również instalacje w części 

wspólnej wymieniane są przez PTBS, jednak w części zamieszkałej są własnością wściela 

mieszkania.  

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji (druk nr 800) zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk 

nr 800) kolejno przez:  

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalne, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński 

 

b) Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 801) 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnych czy mają pytania do obecnego na 

posiedzeniu  Dyrektora Technicznego ZWIK Adama Szczepańskiego? 

Radny Edward Mróz zapytał kiedy będzie można spodziewać się wprowadzenia 

elektronicznych faktur? 

Dyrektor Techniczny ZWIK Adam Szczepański poinformował, że nowa taryfa obowiązuje 

od sierpnia, a już od września będzie możliwość otrzymania faktury drogą elektroniczną.  

Radny Ryszard Czeczel oznajmił, że co roku z informacji wynika, że największe straty 

wody występują na sieci na terenach wiejskich. Zapytał jak przedstawi się to w tym roku? 

Czy jest tendencja wzrostowa czy spadkowa? 

Dyrektor Techniczny ZWIK Adam Szczepański oznajmił, że w tym roku straty na sieciach 

wiejskich są wyjątkowo niższe, natomiast zanotowano wyższe straty na sieci miejskiej, 

pomimo wymiany całej magistrali i uszczelniania sieci. Sieć jest opomiarowywana, gdyż 

woda gdzieś ucieka. 
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Radny Zygmunt Trojniak zapytał z czego wynikają straty na przesyle sieci miejskich w 

dostawie wody wielkości 432 000 zł? Dodał, że jest to blisko 10% wartości sprzedaży.  

Dyrektor Techniczny ZWIK Adam Szczepański oznajmił, że generalnie zawsze 

utrzymywane są pełne zbiorniki i koszty produkcji były akurat wyższy niż koszty sprzedaży. 

Należy zwrócić uwagę również na fakt, że pomimo wzrostu kosztów utrzymania nie zmieniła 

się taryfa. Postanowiono na jednej taryfie zakończyć cały okres rozliczeniowy, aby nie 

uderzać ceną wody w mieszkańców. 

Burmistrz wyjaśnił, że można było zerwać obowiązywanie starej taryfy i ogłosić nową, 

jednak wówczas tak nie uczyniono. Teraz natomiast był problem z wprowadzeniem taryfy, 

która tak naprawdę odzwierciedla wszystkie koszty, które niestety cały czas wzrastają. Dodał, 

że w przypadku poprzedniej taryfy strata była jakby wkalkulowana tak, aby na niej można 

było funkcjonować do końca.  

Dyrektor Techniczny ZWIK Adam Szczepański oznajmił, że trzeba mieć świadomość, że 

działalność wodociągów w dużym stopniu oparte jest na energii eklektycznej, której koszt w 

ostatnim czasie znacząco wzrósł.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał na jakim etapie jest realizacja budowy kanalizacji w 

Szybowicach. Czy koszty realizacji zadania są ujęte chociaż częściowo w nowej taryfie czy 

też nie? Czy realizacja zadania wiąże się z większym wzrostem cen? 

Dyrektor Techniczny ZWIK Adam Szczepański oznajmił, że raczej nie powinno być 

drożej, gdyż koszty budowy kanalizacji są ujęte w nowej taryfie. Taryfa obowiązuje do 2024 

roku, natomiast budowa kanalizacji w Szybowicach ma zakończyć się w roku 2023, więc 

znaczących podwyżek nie powinno być. Odnośnie samej realizacji zadania zakończony został 

pierwszy etap, który był dofinansowywany z programu operacyjnego dla obszarów wiejskich, 

aktualnie realizowany jest etap drugi finansowany z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska.  W trakcie budowy jest drugi kilometr sieci, a łącznie jest ich 6. 

Radny Zygmunt Bochenek poruszył kwestię zmniejszającej się ilości etatów w spółce. 

Wyraził zdanie, że poprzez wygaszanie etatów zwiększa się bezrobocie w gminie, a 

pracownicy, którzy pozostają bezpośrednio przy produkcji mają z tego tytułu więcej pracy.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji (druk nr 801) zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 801) kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 
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Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

 

c) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 802) 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnych czy mają pytania do obecnego na 

posiedzeniu Głównego Księgowego Czesława Gerusa? 

Radny Edward Mróz poprosił o kilka słów w związku z inwestycją budowa instalacji 

gazowej i kotłowni gazowej przy ul. Prężyńskiej 3. 

Informacji udzielił Burmistrz. Oznajmił, że inwestycja ma związek z tym, że przy ulicy 

Prężyńskiej powiat chciał zrealizować przyłącz cieplny, jednak ze względu na ekonomiczne 

uzasadnienie zrezygnowano z tego przyłącza cieplnego i wybudowano kotłownie gazową, 

która jest  kotłownią ZEC-u i z niej dostarczane jest ciepło. Kotłownia gazowa ma również 

swoje uzasadnienie ekologiczne. Burmistrz dodał, że jak widomo nie od dziś ciepło z węgla 

jest zawsze bardziej kosztowne i obłożone wieloma podatkami. Ponadto modernizacja ZEC-u 

powinna była zostać przeprowadzona wiele lat temu. Niestety nikt takiej decyzji nie podjął. 

Niedawno po rozmowach wskazane zostały kierunki modernizacji ciepłowni i dywersyfikacji 

źródeł paliwa. Burmistrz powiedział, że ciepło z gazu jest relatywnie droższe jako medium, 

ale jego efektywność cieplna jest dużo wyższa, więc sprawność silników gazowych jest 

wyższa niż kotłów węglowych. Dodatkowo przy produkcji ciepła z silników gazowych 

produkowany jest prąd, który rekompensuje wyższy koszt paliwa i uwalnia od ponoszenia 

kosztów tzw. białych certyfikatów, czyli opłat środowiskowych za wprowadzenie 

dwutlenków węgla do atmosfery. Na ten moment trudno przewidzieć jak będzie się 

kształtował rynek energetyczny za kilka lat. Wiadomo jednak, że planowane jest 

wprowadzenie akcyzy na miał, więc koszty ciepła z węgla. Wobec tego, trzeba rozpocząć 

modernizację ZEC-u w trybie pilnym.  

Radny Zygmunt Trojniak  zauważył, że jakiś czas temu planowano wybudowanie kotłowni 

gazowych podlagających pod ZEC. Zapytał czy to jest aktualne? 

Burmistrz oznajmił, że plany owszem takie były, jednak przystępując do podejmowania 

konkretnych decyzji okazało się, że dostęp do gazu w Prudniku w tych miejscach jest 

niewystarczający. Wyraził zdanie, że nie jest to sytuacja, która tworzyła się w ostatnich 

latach, a ciągu ostatnich kilkunastu lat. 

Radny Zbigniew Kosiński oznajmił, że wchodzi w tej chwili Nowy Ład i sporo pieniędzy 

przeznaczać się będzie na inwestycje różnego rodzaju. Zapytał czy zostały podjęte działania 

na niwie zrzeszenia burmistrzów, starostów czy wójtów po to, aby zamiast inwestować 

pieniądze w jakieś skwerki i tym podobne, można było wybudować odpowiednie zasilanie dla 

regionów, które takiego nie posiadają? 

Burmistrz oznajmił, że nie jest to temat Nowego Ładu, gdyż żaden z jego punktów nie 

uwzględnia tego typu zasilania. Jest to swego rodzaje strefa biznesowa, która nie dotyczy 

bezpośrednio samorządów. Samorząd w tej sytuacji jest swego rodzaju pośrednikiem. 

Zadaniem samorządu jest stworzenie dobrych warunków do funkcjonowania na danym 

terenie. Gaz dla indywidualnego odbiorcy jest, natomiast dla przedsiębiorcy są odrębne 

negocjacje między podmiotem, który chce ten gaz, a podmiotem, który go dostarczy.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Wobec powyższego informacja zawarta w druku 802 została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie informacji Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 802) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Mazur 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gajewski 

 

d) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 803) 

Przewodniczący Komisji zwrócił się do radnych czy mają pytania do obecnego na 

posiedzeniu Prezesa ZUK Władysława Podróżnego? 

Radny Zbigniew Kosiński podziękował za wsparcie przy uporządkowywaniu dróg po 

ulewnych deszczach w Niemysłowicach, które niedawno miały miejsce. 

Radny Tomasz Wisła zwrócił się z prośbą o częstsze sprzątanie ulicy Działkowej. Oznajmił, 

że jest to droga uczęszczana przez wiele ludzi, ale niestety między potokiem a drogą ktoś 

notorycznie wyrzuca tam śmieci, co sprawia tworzenie się nieformalnych wysypisk śmieci.  

Dodał, że doskonale zdaje sobie sprawę z tego, że tego typu działania wykraczają poza 

obowiązki pracowników ZUK, jednak raz jeszcze poprosił, aby od czasu do czasu zrobić tam 

porządek.  

Burmistrz oznajmił, że niestety tak to nie działa, aby ZUK wykonywał dodatkowe zadania. 

Wyraził nadzieję, że problem zmniejszy się lub przestanie istnieć w momencie, gdy droga 

zostanie wykonana w całości wraz z oświetleniem.  

Radny Edward Mazur poruszył kwestię zadłużenia spółki. Zapytał czy w stosunku do 

minionego półrocza zadłużenie to zmniejszyło się czy oscyluje w tej samej kwocie? 

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że zadłużenie jest zadłużeniem sumarycznym 

ze wszystkich poprzednich okresów i lat, natomiast jeżeli chodzi o sytuację bieżącą to 

niestety na dzień dzisiejszy zadłużenie nie spada. Okres spowolnienia gospodarczego wpływa 

również na poziom zadłużenia chociażby lokali użytkowych. Prezes zapewnił, że spółka stara 

się szukać i windykować osoby zadłużone, jednak trzeba zdawać sobie sprawę z tego, że w 

zasobach komunalnych gminy znajduje się gro osób, które zostały eksmitowane albo mają 

problemy finansowe związane z życiem codziennym. Nawet w przypadku posiadania nakazu 

eksmisji czy też orzeczenie o windykacji lub nakazu komorniczego to nie są one możliwe do 

wyegzekwowania, gdyż osoba ta nie ma z czego spłacić należności.  

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar poruszył temat wyniku finansowego. Zauważył, że 

strata nie wynosi już 1 000 000 zł, a 750 000 zł. Zapytał jak kształtuje się ten wynik na 

miesiąc sierpień? 

Prezes ZUK Władysław Podróżny stwierdził, że wskaźnik wyniku finansowego jest obecnie 

bardzo dobry. Od trzech lat cały czas strata maleje. Wyjaśnił, że ZUK jest specyficzną spółką 
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z o.o. , która z natury rzeczy powinna dbać o wynik finansowy, jednak w wyniku zmian 

przekształceniowych, które nastąpiły w roku 2018, w ramach zgromadzonych środków 

finansowych ZUK ma obowiązek dbałości o budynki, które należą teraz pod zarząd spółki. 

Aby podnosić standardy mieszkań spółka musiałaby mieć większe nakłady finansowe.  Jak 

wiadomo od wielu lat nie zmienia się wysokość czynszów, natomiast ciągle wzrastają ceny, 

co nie pozwala na zwiększanie nakładów na remonty. Osiągnięcie wyniku finansowego z 

tendencją spadkową w ostatnim czasie było dużym wyzwaniem. Nie można jednak 

zagwarantować, że przyjdzie moment, że spadnie on do zera. Mogłoby do tego dojść w 

sytuacji, gdyby ZUK zamroził wszystkie remonty, nawet te niezbędne.  

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar poruszył temat ilości etatów. Zaznaczył, że w 2019 

roku było ich 135, natomiast rok później 115. Zatrudnienie zmalało o 20 etatów, co zgodnie z 

wyliczeniami powinno dać około 1 mln zł oszczędności.  

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że nie można do końca przeliczać tej kwestii 

na etaty. Przypomniał, jak niegdyś był problem z sortownią na ulicy Wiejskiej. Był czas, że 

sortownia była prowadzona w ramach zatrudnienia osób z Urzędu Pracy. Rotacja tych osób 

była duża, natomiast wydajność niska. I trudno mając za zadanie uzyskiwanie odpowiednich 

jakości i odpowiedniego przerobu, aby opierać się na osobach, które pojawiają się tam 

sporadycznie, niejednokrotnie chorując. Prezes zauważył przy tym, że jedni z radnych są za 

zwiększaniem zatrudniania, inni natomiast za zmniejszaniem.  

Radny Zbigniew Kosiński zapytał czy zostały podjęte jakieś działania mające na celu 

likwidację toalet na klatkach schodowych? Czy jest może opracowany jakiś program mający 

na celu osiągniecie tego założenia?  

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że jeżeli chodzi o tego rodzaju działalność 

oznajmił, że od wielu lat tego typu modernizacje nie były przeprowadzane. W ostatnim 

okresie przeprowadzona została modernizacja budynków przy ulicy Traugutta (nr 5 i nr 7), 

która polegała nie tylko na likwidacji toalet na klatce schodowej, ale również na budowie 

łazienek w całym budynku. Na ten rok planowana jest modernizacja budynku przy ulicy 

Młyńskiej 49. Nie jest to natomiast kwestia opracowania programu. Trzeba mieć świadomość, 

że każde działanie pociąga za sobą określone nakłady finansowe. Niezależnie od tego czy są 

to toalety, wymiana okien czy naprawa dachów. Na dzień dzisiejszy w budynkach 

komunalnych jest około 950 okien do wymiany. Wcześniej wymiana okien oscylowała w 

ilości od 30-50 rocznie. W roku 2020 udało się wymienić 170 okien, co dla ZBK było 

nieosiągalne.  

Burmistrz uzupełnił, że w ramach Nowego Ładu złożone zostały 3 projekty, w których 

uwzględniono 12 kamienic mających przejść modernizację. Przy modernizacji toalet, aż się 

prosi, aby wymienić system ogrzewania na miejski, co odczują wszyscy. Każda kamienica to 

eliminacja minimum 10 źródeł ogrzewania węglowego. 

Radny Edward Mazur zauważył, że w sprawozdaniu zaznaczona jest niepokojąca sytuacja, 

iż wiele mieszkań wyposażonych jest w samowolkę jeżeli chodzi o urządzenia gazowe i 

podłączenia butli propan-butan do kuchenek gazowych. Zapytał prezesa czy jest kontrola nad 

tymi osobami? Jak wiadomo jest to kwestia stwarzająca bardzo duże zagrożenia.   

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że problem nie jest problemem łatwym do 

rozwiązania. Poinformował, że ZUK przekazując lokal w określnym stanie technicznym i z 

określonym źródłem ciepła najemcy, który jest zobowiązany do tego, aby o ten lokal dbał. Jak 

dba to już bywa różnie. Zdarza się niestety, zwłaszcza w okresach zimowych, że mieszkańcy 

samowolnie, bez żadnych uzgodnień, ze złamaniem wszelkich zasad bezpieczeństwa 

wprowadzają swoje źródła poprzez podłączanie nielegalnie butli gazowych. Jeśli jest 

jakakolwiek informacja na ten temat ZUK niezwłocznie reaguje. Pracownicy od razu takie 

podłączenie demontują, a butla jest zabierana. Nie ma jednak możliwości reakcji jeśli taka 
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sytuacja nie zostanie zgłoszona lub nie zostanie ujawniona w momencie przeglądu 

technicznego. Wydaje się, że skala tego typu zachowań jest mniejsza z roku na rok.  

Dalsza dyskusja nie został podjęta. 

Informacja zawarta w druku nr 803 została poddana pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 803) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Gajewski 

 

3. Zaopiniowanie uchwał pod obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie: 

1)  zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 804) 
Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

1. Dokonuje się zmniejszenia dochodów majątkowych w dziale 700 § 0780 o kwotę 

481.960,32zł z tytułu wpływów ze zbycia praw majątkowych. 

2. W związku ze zmianą klasyfikacji budżetowej i obowiązkiem dostosowania budżetu do 

ogłoszonego rozporządzenia dokonuje się zmiany klasyfikacji poprzez: 

- zmniejszenie dochodów majątkowych z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na 

zadania pn. „Budowa drogi ul. Działkowej Prudnik - Łąka Prudnicka” w dziale 758 w § 6290 

o kwotę 5.456.000,00zł i zwiększenie dochodów w dziale 758 w nowym § 6100 o kwotę 

5.456.000,00zł. 

3. Dokonuje się zwiększenia dochodów planowanych i zrealizowanych ponad planowane 

wielkości: 

- w dziale 600 w § 0920 o kwotę 30,00zł z tytułu odsetek; 

- w dziale 700 w § 0550 o kwotę 35.000,00zł z opłat z tytułu użytkowania wieczystego 

nieruchomości; 

- w dziale 700 w § 0940 o kwotę 2.490,00zł z rozliczeń /zwrotów z lat ubiegłych; 

- w dziale 756 w § 0020 o kwotę 100.000,00zł z udziałów we wpływach z podatku 

dochodowego od osób prawnych; 

- w dziale 756 w § 0350 o kwotę 10.000,00zł z wpływów z podatku od działalności 

gospodarczej osób fizycznych, opłacanego w formie karty podatkowej; 

- w dziale 756 w § 0910 o kwotę 35.000,00zł z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu 

podatków i opłat; 
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- w dziale 801 w § 0830 o kwotę 50.000,00zł z opłat za pobyt dziecka z innej gminy w 

przedszkolu w Prudniku; 

- w dziale 921 w § 0950 o kwotę 2.154,60zł z tytułu kar umownych za nieterminowe 

wykonanie umowy.  

4. Na podstawie decyzji Wojewody Opolskiego dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 

758 w łącznej kwocie 62.941,21zł tj. dochodów bieżących w § 2030 o kwotę 49.327,72zł i 

dochodów majątkowych w § 6330 o kwotę 13.613,49zł jako zwrot części wydatków 

poniesionych przez gminę w ramach funduszu sołeckiego w 2020 r. 

5. W związku z decyzją Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej o przyznaniu ze 

środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej dokonuje się zwiększenia dochodów 

w dziale 758 w § 2920 w kwocie 73.578,00zł i jednocześnie dokonuje się zwiększenia 

wydatków na dofinansowanie wyposażenia w pomoce dydaktyczne niezbędne do realizacji 

podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych w ZSP nr 2 w Prudniku w dziale 801 

rozdziale 80101 w kwocie 73.578,00zł. 

6. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 801 w § 0670 o kwotę 156.000,00zł z tytułu 

wpływów z opłat za korzystanie z wyżywienia w stołówkach szkolnych i przedszkolnych. 

Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków na zakup środków żywności w dziale 801 

rozdziale 80148 o kwotę 156.000,00zł. 

7. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 801 w § 2700 o kwotę 4.000,00zł z tytułu 

środków - nagrody uzyskanej przez Zespół Szkół w Prudniku w ramach konkursu "Złote 

Szkoły NBP". Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 801 rozdziale 

80101 o kwotę 4.000,00zł na zorganizowanie wycieczki dla uczniów szkoły. 

8. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 851 w § 2180 o kwotę 10.000,00zł z tytułu 

uzyskania środków - ryczałtu dla gmin na działania organizacyjne i promocyjne zachęcające 

mieszkańców do szczepień przeciw COVID-19. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia 

wydatków na ww. działania w dziale 851 rozdziale 85195 o kwotę 10.000,00zł. 

9. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 854 w § 2460 o kwotę 32.700,00zł z tytułu 

dotacji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na 

realizację zadania "I owad przyleci, gdy nie będzie śmieci", na podstawie umowy zawartej w 

lipcu 2021 r. Jednocześnie dokonuje się zmniejszenia wydatków bieżących w dziale 801 

rozdziale 80101 o kwotę 4.300,00zł i w rozdziale 80113 o kwotę 3.000,00zł jako 

zabezpieczenie wkładu własnego w realizacji zadania. Łączenie zadanie w kwocie 

40.000,00zł będzie realizowane przez ZSP w Rudziczce w dziale 854 rozdziale 85495. 

10. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 926 w § 0950 o kwotę 6.983,01zł z tytułu 

odszkodowań za zdewastowane siedziska na Stadionie Miejskim przy ul. Kolejowej oraz 

drzwi na Kąpielisku Miejskim przy ul. Zwycięstwa. Ponadto dokonuje się zwiększenia 

dochodów w dziale 926 w § 0970 o kwotę 400,00zł z wpływów dochodów zrealizowanych 

ponad planowane wielkości. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 926 

rozdziale 92601 o kwotę 7.500,00zł na zakup materiałów i wyposażenia związaną z naprawą 

szkód. 

11. Dokonuje się zwiększenia dochodów majątkowych w dziale 600 w § 6290 o kwotę 

47.890,00zł z tytułu wkładu finansowego firmy PAN-GAZ Częstochowa S.A. przy 

przebudowie sieci gazowej wraz z przyłączami gazu w Prudniku przy ul. Skłodowskiej i 

Tysiąclecia. 

12. Dokonuje się zwiększenia dochodów majątkowych w dziale 600 w § 6350 o kwotę 

160.000,00zł z pozyskanych z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w zakresie poprawy 

bezpieczeństwa ruchu pieszych. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków 

majątkowych w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę 160.000,00zł na zadania pn. 

„Przebudowa dwóch przejść dla pieszych ul. Piastowskiej w Prudniku w obrębie 

skrzyżowania z ul. Plac Wolności” w kwocie 80.000,00zł oraz „Przebudowa dwóch przejść 
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dla pieszych ul. Piastowskiej w Prudniku w obrębie skrzyżowania z ul. Kopernika” w kwocie 

80.000,00zł. 

13. Dokonuje się zwiększenia dochodów majątkowych w dziale 750 w § 6257 o kwotę 

409.236,23zł z tytułu dotacji za zadanie zakończone w 2020 r. "Zwiększenie efektywności 

energetycznej budynku Urzędu Miejskiego w Prudniku" w ramach projektu 

"Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej na terenie Subregionu Południowego" 

- etap II. 

14. Dokonuje się zwiększenia dochodów majątkowych w dziale 801 w § 0870 o kwotę 

183,98zł z tytułu sprzedaży składników majątkowych tj. zdemontowanych elementów placu 

zabaw.  

15. Dokonuje się zwiększenia dochodów majątkowych w dziale 801 w § 6350 o kwotę 

150.000,00zł ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 

ramach programu "Wyrównywanie różnic między regionami III" za zrealizowane zadanie pn. 

"Dobudowa windy w Zespole Szkolno Przedszkolnym nr 2  - PSP nr 3 przy ul. Szkolnej 12 w 

Prudniku".  

16. W związku z zebraniem wiejskim Sołectwa Szybowice dokonuje się zmian w 

planowanych zadaniach ze środków Funduszu Sołeckiego poprzez: 

- w dziale 010 rozdziale 01095  zmniejszenie zadania pn. „Organizacja Dożynek Gminnych w 

Szybowicach” o kwotę 5.000,00zł , a zwiększenie zadania pn. „Organizacja uroczystości 

wiejskich we wsi Szybowice” o kwotę 12.000,00zł, 

- w dziale 900 rozdziale 90015  zmniejszenie w zadania pn. „Uzupełnienie oświetlenia we wsi 

Szybowice /słup nr 301/” o kwotę 1.000,00zł (oszczędności na zadaniu),  

- w dziale 900 rozdziale 90095 odstąpienie od realizacji zadania majątkowego pn. 

„Zagospodarowanie działki gminnej Nr 642/4 w Szybowicach” o kwotę 26.000,00zł, 

- w dziale 921 rozdziale 92109 zwiększenie wydatków bieżących na nowe zadania pn. 

„Renowacja parkietu w WDK Szybowice” o kwotę 14.000,00zł oraz pn. „Rozbudowa i 

naprawa systemu monitoringu przy WDK Szybowice” o kwotę 6.000,00zł. 

17. W związku z zebraniem wiejskim Sołectwa Mieszkowice dokonuje się zmian w 

planowanych zadaniach ze środków Funduszu Sołeckiego w dziale 921 rozdziale 92109 

poprzez zmniejszenie zadania pn. „Wykonanie ekspertyzy budynku przeznaczonego do 

rozbiórki w Mieszkowicach” o kwotę 3.855,00zł (oszczędności w realizacji zadania) i 

zwiększenie nowego zadania pn. „Remont korytarza w WDK Mieszkowice” o kwotę 

3.855,00zł. 

18. Dokonuje się zmniejszenia wydatków w nw. zadaniach pozostałych po podpisaniu umowy 

na wykonanie dokumentacji: 

- w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę 25.000,00zł w zadaniu pn. „Wykonanie projektu na 

drogę wewnętrzną w Dębowcu”; 

- w dziale 754 rozdziale 75412 o kwotę 7.066,50zł w zadaniu pn. „Rozbudowa remizy w 

Piorunkowicach - dokumentacja”.  

 - w dziale 801 rozdziale 80101 o kwotę 43.900,00zł w zadaniu pn. „Modernizacja kotłowni i 

kuchni wraz z budową przyłącza gazowego do budynku Szkoły Podstawowej Stowarzyszenia 

Rozwoju i Promocji Wsi Łąka Prudnicka "Złoty Potok"”.  

19. Dokonuje się zmniejszenia wydatków na dodatkowe wynagrodzenie roczne w dziale 750 

rozdziale 75075 o kwotę 7.193,00zł i zwiększenia wydatków związanych z organizacją VIII 

Memoriału im. Stanisława Szozdy w dziale 926 rozdziale 92605 o kwotę 7.193,00zł. 

20. Dokonuje się zmniejszenia wydatków bieżących w dziale 801 rozdziale 80195 o kwotę 

1.500,00zł oraz w rozdziale 80113 o kwotę 5.000,00zł i dokonuje się zwiększenia wydatków 

w dziale 750 rozdziale 75085 o kwotę 6.500,00zł z przeznaczeniem m.in. na zapłatę 

abonamentu za programy użytkowe w GZOiW. 
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21. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 700 rozdziale 70095 o kwotę 90.000,00zł z 

przeznaczeniem na opłaty energii i usług dotyczących zarządzania nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Prudnik.  

22. Dokonuje się w dziale 750 rozdziale 75023 zwiększenia wydatków bieżących o kwotę 

16.521,25zł i majątkowych o kwotę 101.633,95zł na realizację zadania pn. „Telemost do 

komunikacji i współpracy Bruntál - Prudnik" ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego (85%) w ramach Programu Współpracy Transgranicznej INTERREG V-A 

Republika Czeska-Polska na lata 2014-2020. Realizacja zadania pozwoli na wykorzystanie 

zakupionego sprzętu do prezentacji, szkoleń, kontaktów między miastami partnerskimi, a 

także do przeprowadzania telekonferencji, sesji zdalnych czy wyświetleń wyników głosowań 

radnych.  

23. Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących, głównie opłaty usług pocztowych w 

dziale 750 rozdziale 75023 o kwotę 20.000,00zł. 

24. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 754: 

- rozdziale 75412 o kwotę 29.000,00zł na opłaty energii elektrycznej, badania lekarskie 

członków OSP i ubezpieczenia; 

- rozdziale 75412 o kwotę 9.000,00zł na zadanie pn. „Przebudowa budynku remizy OSP w 

Moszczance - II etap" - na przygotowanie posadzki i wjazdu do remizy OSP w celu 

zamontowania nowej bramy pozyskanej przez ochotników, 

- rozdziale 75416 o kwotę 2.500,00zł m. in. na zakup paliwa do samochodu służbowego 

Straży Miejskiej, 

- rozdziale 75495 o kwotę 600,00zł na opłaty energii elektrycznej. 

25. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 758 rozdziale 75818 o kwotę 70.000,00zł 

na zwiększenie rezerwy celowej na inwestycje i  zakupy inwestycyjne. 

26. Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 900 rozdziale 90001 o kwotę 

80.000,00zł na opłaty za wody opadowe i roztopowe. 

27. Dokonuje się zwiększenia wydatków bieżących w dziale 900 rozdziale 90095 o kwotę 

2.460,00zł na odtworzenie oraz konserwację odwodnień i rowów gminnych. 

28. Dokonuje się zwiększenia dotacji dla Muzeum Ziemi Prudnickiej na bieżącą działalność 

w dziale 921 rozdziale 92118 o kwotę 20.000,00zł.  

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela zapytała jaki jest powód przekazania dotacji dla 

Muzeum Ziemi Prudnickiej na bieżącą działalność? 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator poinformowała, że do Urzędu wpłynęło pismo z Muzeum. 

Po odbyciu rozmowy w główną księgową i dyrektorem Muzeum, gdzie przedstawione zostało 

szacunkowe zestawienie niezbędnych wydatków. Plan zabezpieczony w budżecie, z powodu 

niedoszacowania, nie pokrywał kosztów tej działalności, wobec tego postanowiono przyznać  

kwotę 20 000 zł na wydatki bieżące.   

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela oznajmiła, że w ostatnim punkcie dzisiejszych 

obrad jest wniosek Muzeum o przyznanie dodatkowych 60 000 zł. Zapytała czy jest to to 

samo, czy dodatkowe 60 000 zł?  

Skarbnik Gminy Wioleta Zator wyjaśniła, że pismo dotyczy tej samej sprawy. Przyznanych 

natomiast zostało 20 000 zł, w ramach środków, którymi Gmina dysponuje obecnie.  

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela wyraziła zdanie, że przez prawie rok Muzeum 

nie prowadziło działalności, a z doświadczenia wie, jakie oszczędności można poczynić na 

mediach. Są to duże koszty, ponad 700 000 zł na rocznej działalności. Oznajmiła, że dziwi 

się,  że w piśmie jest mowa o braku środków, gdyż minęła dopiero połowa roku. Poddała pod 

zastanowienie w jaki sposób przebiega zarządzanie jednostką. Dodała, że niedługo dojdzie do 

tego, że może i dyrektorzy szkół w połowie roku przekroczą  koszty opłat np. za dostawę 

energii elektrycznej i dzieci przyjdą w kurtkach, o ile w  pierwszej kolejności nie zwrócą się 
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w tej kwestii do Burmistrza. Radna zapytała jak wygląda nadzór nad gospodarką finansową 

takiej jednostki? 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator oznajmiła, że Muzeum przedłożyło informację o przebiegu 

wykonaniu planu finansowego. Zestawione pozycje za okres 3 lat zostały przeanalizowane. 

Skarbnik również zwróciła dyrektorowi uwagę na fakt sytuacji związanej z covidem – że w 

pozycji ogrzewanie powinny być wykazane oszczędności. Dyrektor jednak poinformował, że 

niektóre eksponaty wymagają stałej temperatury i nie można tak po prostu wyłączać 

ogrzewania.  

Przewodnicząca Komisji Urszula Rzepiela oznajmiła, że już od dłuższego czasu w 

sprawozdaniach z Muzeum nie są wykazywane wydatki związane z dotacją z gminy. Nie 

mówi tu o konkursach, na które składane są osobne wnioski i osobno są też rozliczane. Radna 

oznajmiła, że po rozpoczęciu obecnej kadencji znów zwróciła uwagę, że w sprawozdaniu 

rocznym nie ma prawidłowo wykazanego podziału rodzajowego wydatkowania dotacji 

gminy. Zapewniono wówczas, że zostanie to uzupełnione, jednak nie nastąpiło to też w 

kolejnych latach.  

Burmistrz oznajmił, że co roku przeprowadzane są kontrole różnych jednostek i Muzeum jest 

na tej liście. Taka kontrola niebawem nastąpi i wówczas w razie nieprawidłowości zostaną 

wyciągnięte konsekwencje i wdrożony system naprawczy.  

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały druk nr 804 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 rok (druk nr 

804) kolejno przez kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Rożek, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (4) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek 

 

2) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2021 - 2024 (druk nr 805): 

Załącznik nr 1 do uchwały  

Zmiany w dochodach i wydatkach budżetu 2021 r. 
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Zgodnie z przepisem art. 229 ustawy wartości przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej 

i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie 

wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki 

samorządu terytorialnego.  

W celu dostosowania wielkości ujętych w WPF z wielkościami ujętymi w budżecie Gminy 

Prudnik na 2021 r. dokonano zmian w załączniku nr 1 do uchwały nr XXXIV/565/2020 Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 18 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2021 - 2024 w związku z podjętymi do dnia 19.08.2021 r. 

zarządzeniami Burmistrza Prudnika, a także z przedłożoną na bieżącą sesję RM 

uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2021 r.  

Powyższe zmiany nie miały wpływu na wynik budżetu oraz na kwotę długu. Wartości 

przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej i budżecie Gminy Prudnik na 2021 r. są zgodne. 

Załącznik nr 2 do uchwały  

1. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie bieżące i majątkowe pn. „Telemost do komunikacji i 

współpracy Bruntál - Prudnik”. Projekt współfinansowany w 85% ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Programu Współpracy Transgranicznej 

INTERREG V-A Republika Czeska-Polska na lata 2014-2020. Zadanie będzie realizowane 

przez Urząd Miejski w Prudniku w latach 2021-2023 z łącznymi nakładami w kwocie 

126.315,00zł, z tego w 2021 r. -118.155,21zł, w 2022 r. -6.994,08zł, w 2023 r. 1.165,71zł. 

Realizacja zadania pozwoli na wykorzystanie zakupionego sprzętu do prezentacji, szkoleń, 

kontaktów między miastami partnerskimi, a także do przeprowadzania telekonferencji, sesji 

zdalnych czy wyświetleń wyników głosowań radnych.  

2. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie majątkowe pn. „Przebudowa dwóch przejść dla 

pieszych ul. Piastowskiej w Prudniku w obrębie skrzyżowania z ul. Plac Wolności” w kwocie 

100.000,00zł, z tego kwota 80.000,00zł stanowi dofinansowanie z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. Zadanie będzie realizowane przez Urząd Miejski w Prudniku w latach 2021-

2022.  

3. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie majątkowe pn. „Przebudowa dwóch przejść dla 

pieszych ul. Piastowskiej w Prudniku w obrębie skrzyżowania z ul. Kopernika” w kwocie 

100.000,00zł, z tego kwota 80.000,00zł stanowi dofinansowanie z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg. Zadanie będzie realizowane przez Urząd Miejski w Prudniku w latach 2021-

2022.  

4. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie majątkowe pn. „Budowa drogi ul. Działkowej 

Prudnik - Łąka Prudnicka” Zadanie planuje się zrealizować w latach 2021-2022.  

5. Dokonuje się zmian w przedsięwzięciu majątkowym pn. „Modernizacja kotłowni i kuchni 

wraz z budową przyłącza gazowego do budynku Szkoły Podstawowej Stowarzyszenia 

Rozwoju i Promocji Wsi Łąka Prudnicka "Złoty Potok"” poprzez zmniejszenie nakładów na 

2021 r. o kwotę 43.900,00zł w wyniku oszczędności po podpisaniu umowy na wykonanie 

dokumentacji i zwiększenie nakładów na 2022 r. do kwoty 100.000,00zł. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 805 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2021 - 2024 (druk nr 805) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 
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Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Rożek, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mazur, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (5) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela 

 

3) w sprawie zbycia lokali mieszkalnych (druk nr 806 - 821) 
Projekty uchwał omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

Radny Edward Mróz zapytał czy są osoby zainteresowane zakupem mieszkań z bonifikatą? 

Naczelnik Wydziału oznajmiła, że obecnie została rozpoczęta procedura sprzedaży około 

120 lokali, na rozpoczęcie procedury oczekuje około 100 kolejnych lokali. Jeśli chodzi o 

lokale z dzisiejszych uchwał są to wolne lokale w zasobach ZUK-u, gdzie nie ma najemców. 

ZUK wydał oświadczenie, że nie ma planów odnośnie tych lokali, dlatego jest chęć sprzedaży 

tych lokali w formie przetargu ustnego, nieograniczonego.  

Burmistrz dodał, że lokale w większości są lokami do remontu. Przez lata nie było chętnych, 

aby wejść do takiego lokalu i podjąć się remontu.  

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że nie rozumie dlaczego te lokale są sprzedawane, jeśli 

ze sprawozdania wynika jasno ile osób oczekuje na mieszkania. 

Naczelnik Wydziału wyjaśniła, że wszystkie zaproponowane do sprzedaży mieszkania są 

mieszkaniami w budynkach, gdzie powstała już wspólnota. W tej chwili polityka gminy 

polega na sprzedaży wszystkich ostatnich mieszkań w budynku. Nowi najemcy nie od razu są 

chętni do nabycia mieszkania na własność.   

Po zakończonej dyskusji projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie blokiem kolejno 

przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

4) zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 822 - 827a) 

Projekty uchwał omówiła naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 
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Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

5) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 828 - 851) 
Projekty uchwał omówiła naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

6) wynajęcia nieruchomości (druk nr 851) 
Projekt uchwały druk nr 851 omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na wynajęcie w trybie bezprzetargowym na rzecz 

dotychczasowego najemcy - Henniges Automotive Prudnik Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, na okres dłuższy niż trzy lata, nieruchomości położonej przy ul. Nyskiej 

17a w Prudniku na obszarze Specjalnej Strefy Ekonomicznej "Podstrefa Prudnik", oznaczonej 

na mapie nr 12 - obręb Prudnik jako działka numer 1984/140 o powierzchni 0,6718 ha, 

będącej własnością Skarbu Państwa w użytkowaniu wieczystym Gminy Prudnik, 

zabudowanej budynkiem przemysłowym (halą produkcyjną), stanowiącym odrębny od gruntu 

przedmiot własności. Aktualna umowa najmu przedmiotowej nieruchomości obowiązuje do 

dnia 14 września 2021 r. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 851 został poddany pod głosowanie kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

 

7) oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych Inkubatorach Przedsiębiorczości 

(druk nr 852) 
Zgodnie z Zarządzeniem Nr 272/2019 Burmistrza Prudnika z dnia 27 grudnia 2019r. 

w sprawie Regulaminu wynajmowania lokali użytkowych w Regionalnym Inkubatorze 

Przedsiębiorczości -  Lokale użytkowe wchodzące w skład tych inkubatorów oddawane są 

w najem z zachowaniem warunków określonych w ustawie o gospodarce nieruchomościami 

według której umowy najmu lokali wchodzących w skład zasobu zawierane na czas 

nieoznaczony lub oznaczony dłuższy niż 3 lata wymagają zgody Rady Miejskiej. Zgoda taka 

jest wymagana również, gdy po umowie zawartej na czas oznaczony do lat 3 strony zawierają 

kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Umowa najmu lokalu użytkowego Nr 1, Nr 2, Nr 5 przy Placu Wolności 6 zawarta została na 

czas oznaczony na okres 3 lat od 30 lipca 2018 r. do 29 lipca 2021 r. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 851 został poddany pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowania uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych 

Inkubatorach Przedsiębiorczości (druk nr 852) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Zygmunt 

Trojniak 

BRAK GŁOSU (4) 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (5) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

8) przyjęcia sprawozdania Burmistrza Prudnika (druk nr 853) 
Projekt uchwały druk nr 853 omówił Burmistrz Prudnika. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 853 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania Burmistrza Prudnika 

(druk nr 853) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (4) 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (5) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 
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9) propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 854) 
Działka o nr 2235/32 oraz część działki nr 2229 oznaczona na mapie nr 19 obręb Prudnik 

została dołączona i zabudowana do pasa drogi publicznej ul. Dębowej po wcześniejszym 

trwałym jej wyłączeniu z produkcji rolnej. W związku z tym że działka i droga stanowią 

jeden ciąg komunikacyjny, zaliczenie jej do kategorii dróg gminnych jest w pełni 

uzasadnione. Nadanie kategorii jest zgodne z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego.   

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 854 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych (druk nr 854) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (5) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

10) propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 855) 

Działka o nr 1021/743 oznaczona na mapie nr 4 obręb Prudnik została dołączona i 

zabudowana do pasa drogi publicznej ul. Akacjowej po wcześniejszym trwałym jej 

wyłączeniu z produkcji rolnej. W związku z tym że działka i droga stanowią jeden ciąg 

komunikacyjny, zaliczenie jej do kategorii dróg gminnych jest w pełni uzasadnione. Nadanie 

kategorii jest zgodne z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 855 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych (druk nr 855) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak 
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BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (5) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

11) propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 856) 
Działki o nr 2089/156 i część działki 2160/156 oznaczona na mapie nr 6 obręb Prudnik 

stanowią pas drogi wewnętrznej  ul. gen. Stanisława Maczka. Zaliczenie tej drogi do kategorii 

drogi publicznej gminnej  jest zgodne z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 856 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych (druk nr 856) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (5) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

12) zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Prudnik wraz z inwentaryzacją na lata 2016-

2032” (druk nr 857) 
Dynamiczne zmiany w inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Prudnik wymuszają zmiany uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Prudnik wraz z inwentaryzacją na lata 2016-2032”. 

Aby tego uniknąć dokonuje się wyłączenia załącznika Nr 4 tj. „Zbiorczego zestawienia 
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wyników inwentaryzacji  wyrobów zawierających azbest przeprowadzonej na terenie gminy 

Prudnik” z załącznika do uchwały Nr XXVIII/502/216 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia  

29 września 2016 r. Pozwoli to na bieżące wprowadzenie zmian w inwentaryzacji wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Prudnik, m.in. w zakresie stopnia użytkowania 

wyrobów zawierających azbest lub wprowadzenie posesji, które nie zostały ujęte w 

inwentaryzacji wyrobów zawierających azbest. 

Radny Zbigniew Kosiński  zauważył, że inwentaryzacja wyrobów zawierających azbest nie 

została przeprowadzona na budynkach gminnych. 

Sekretarz Gminy Marek Radom wyjaśnił, że wynika to z faktu, iż gmina nie może być 

beneficjentem w programie. Dodał jednak, że w najbliższym czasie taka inwentaryzacja 

zostanie przeprowadzona. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Projekt uchwały druk nr 857 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Prudnik wraz z inwentaryzacją na 

lata 2016-2032” (druk nr 857) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (5) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

13) określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Prudnik w roku szkolnym 

2021/2022 (druk nr 858) 

Art. 32 ust. 6 ustawy Prawo oświatowe stanowi:   

„Obowiązkiem gminy jest zapewnienie niepełnosprawnym dzieciom pięcioletnim 

 i sześcioletnim oraz dzieciom objętym wychowaniem przedszkolnym na podstawie art. 31 

ust. 2 bezpłatnego transportu  i opieki w czasie przewozu do najbliższego przedszkola, 

oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy wychowania przedszkolnego 

lub ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego. 

Art. 39 ust. 4 ustawy Prawo oświatowe stanowi:  

„Obowiązkiem gminy jest:  

1) zapewnienie uczniom niepełnosprawnym, których kształcenie i wychowanie odbywa 

się na podstawie art. 127, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do najbliższej 
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szkoły podstawowej, a uczniom z niepełnosprawnością ruchową, w tym z afazją, 

z niepełnosprawnością intelektualną w stopniu umiarkowanym lub znacznym – także  

do najbliższej szkoły ponadpodstawowej, do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 

którym uczeń kończy 21. rok życia;  

2) zapewnienie dzieciom i młodzieży, o których mowa w art. 36 ust. 17, a także dzieciom i 

młodzieży z niepełnosprawnościami sprzężonymi, z których jedną z niepełnosprawności jest 

niepełnosprawność intelektualna, bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu do 

ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego, do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 

którym kończą:  

a) 24. rok życia – w przypadku uczniów z niepełnosprawnościami sprzężonymi, z których 

jedną z niepełnosprawności jest niepełnosprawność intelektualna,  

b) 25. rok życia – w przypadku uczestników zajęć rewalidacyjno-wychowawczych. 

Art. 39a. ust.1 ustawy Prawo oświatowe stanowi: 

„Obowiązki, o których mowa w art. 32 ust. 6 i art. 39 ust. 4, gmina spełnia poprzez 

zorganizowanie bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu dzieci, młodzieży i 

uczniów we własnym zakresie albo poprzez zwrot rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży i uczniów oraz rodziców” na podstawie wzoru, zawartego w art. 39 a pkt. 2, w 

którym jedną z danych jest cena paliwa. 

Zgodnie z art. 39a ust. 3 Prawa oświatowego średnią cenę paliwa w gminie określa na 

każdy rok szkolny rada gminy, uwzględniając ceny jednostki paliwa w gminie. 

Dla ustalenia średniej ceny paliwa wzięto pod uwagę średnie ceny paliw stacji benzynowych  

 w Prudniku: Circle K.( ul. Wiejska), PEGAZ (przy ul. Nyskiej), PIEPRZYK (ul. 

Dąbrowskiego)  

w dniu 01 lipca 2021r. 

 Pieprzyk ul. Nyska Circle K średnia 2020/2021 wzrost 

ON 5,49 5,75 5,59 5,61 4,25 32% 

Benzyna Pb 95 5,53 5,53 5,58 5,55 4,28 30% 

autogaz 2,37 2,41 2,45 2,41 2,00 20% 

 

Ceny paliw znacząco wzrosły w stosunku do cen przyjętych Uchwałą Nr XXX/501/2020 

Rady Miejskiej  w Prudniku z dnia 27 sierpnia 2020 w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2020/2021. 

Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 858 został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa 

w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2021/2022 (druk nr 858) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak 

BRAK GŁOSU (4) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (5) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

14) zmiany uchwały w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolach publicznych 

prowadzonych przez Gminę Prudnik oraz za pobyt dzieci w oddziałach żłobkowych 

przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 859) 
Art.58  ust. 1 ustawy z dnia 4 lutego 2011r. o opiece nad dziećmi w wieku  do lat 3 (Dz.U.  z 

2016r. poz. 157) upoważnia radę gminy  do ustalenia w drodze uchwały opłat za pobyt i 

wyżywienie dziecka w żłobku.  

Od stycznia 2017r., tj. od podjęcia uchwały w sprawie opłat za świadczenia w przedszkolach 

publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik oraz za pobyt dzieci w oddziałach 

żłobkowych przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik opłaty za pobyt 

dziecka w oddziałach żłobkowych  nie były podnoszone. Obowiązująca uchwala nie reguluje 

również kwestii, dotyczących wysokości opłat za godziny przekraczające 10-godzinny pobyt 

dziecka w oddziale oraz wysokości maksymalnej opłaty za wyżywienie.  

Proponowane zmiany w uchwale obejmują wskazane poniżej zagadnienia: 

a) podniesienie opłaty miesięcznej za pobyt dziecka w oddziale żłobkowym do 200 zł 

(obecnie 120 zł); 

b) wprowadzenie opłaty za pobyt dziecka powyżej 10 godzin dziennie; 

c) ustalenie maksymalnej opłaty za wyżywienie w wysokości 8zł dziennie,  

z uwzględnieniem, że  obowiązującą stawkę opłaty ustala dyrektor placówki; 

d) skreślenie zapisu, dotyczącego zwrotu środków z tytułu nieobecności dziecka w 

oddziale żłobkowym. 

Wprowadzone zmiany są niezbędne  do zapewnienia budżetu  na ciągle rosnące wydatki,  

ponoszone  na funkcjonowanie oddziałów żłobkowych w Gminie Prudnik. Konieczność 

podniesienia opłat za pobyt dziecka  w oddziale wynika z analizy istotnych, niżej 

wymienionych czynników: 

- aktualne opłaty ponoszone przez rodziców za pobyt : 120 zł/ za miesiąc (są najniższe,  

 w  porównaniu z innymi placówkami  województwa opolskiego); 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały druk nr 859 został poddany pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie opłat za świadczenia 

w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik oraz za pobyt dzieci 

w oddziałach żłobkowych przedszkoli publicznych prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk 

nr 859) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 
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BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (5) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

15) rozpatrzenia petycji dotyczącej budynku byłego Wiejskiego Domu Kultury w Łące 

Prudnickiej (druk nr 860) 

W dniu 29.09.2020 r. do Rady Miejskiej w Prudniku wpłynęła petycja mieszkańców Łąki 

Prudnickiej w sprawie zagospodarowania budynku byłego Wiejskiego Domu Kultury, 

mieszczącego się w Łące Prudnickiej przy ul. Nad Złotym Potokiem 68, na potrzeby 

społeczności wsi. W  przedmiotowej sprawie odbyły się cztery posiedzenia Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji, która analizowała sprawy będące przedmiotem petycji. Na potrzeby 

Komisji wykonana została ekspertyza aktualnego stanu technicznego obiektu, przedstawione 

zostały również koszty funkcjonowania budynku za 2019 r. W związku ze stwierdzonym 

w ekspertyzie złym stanem technicznym obiektu, Komisja postanowiła przedstawić ten 

dokument osobom składającym petycję w celu jego przeanalizowania. Poważne wątpliwości 

Komisji budziły koszty związane z doprowadzeniem nieruchomości do właściwego stanu 

technicznego. Na otrzymane stanowisko składających petycję - Koła Gospodyń Wiejskich 

„Złoty Potok” oraz Sołtysa i Rady Sołeckiej Sołectwa Łąka Prudnicka, Komisja 

w porozumieniu z Burmistrzem Prudnika postanowiła, że ostateczna decyzja co do dalszych 

losów budynku zapadnie po zapoznaniu się z opinią Zebrania Wiejskiego wsi Łąka 

Prudnicka. W głosowaniu większością głosów - mieszkańcy wsi Łąka Prudnicka obecni na 

zebraniu, zawnioskowali o przekazanie obiektu na potrzeby społeczności wsi. W trakcie 

zebrania Burmistrz Prudnika, przychylił się do wniosku mieszkańców i wyraził zgodę na 

wydzierżawienie obiektu na rzecz podmiotu/stowarzyszenia działającego na rzecz  

mieszkańców wsi Łąka Prudnicka . 

Radni podjęli dyskusję w temacie rozpatrywanego projektu uchwały. Projekt budzi wiele 

emocji od pozytywnych do negatywnych. 

Burmistrz wyjaśnił, że nie chce stawać na drodze chętnym do podjęcia działań w tym 

budynku. 

Radny Edward Mróz zauważył, że projekt uchwały daje mieszkańcom wolną drogę do 

działalności, a zabezpieczenie budynku będzie leżeć po stronie osób wydzierżawiających 

budynek.  

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budynku byłego 

Wiejskiego Domu Kultury w Łące Prudnickiej (druk nr 860) kolejno przez:  

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (5) 

Josel Czerniak, Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Ryszard Czeczel, Zbigniew Kosiński, Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (7) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

6. Sprawy bieżące komisji, zamknięcie porządku obrad. 
Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

 

Przewodnicząca Komisji  

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

   Urszula Rzepiela 
 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


